

故事書《時鐘》參考資料：原文附簡單英文解釋

" The Clock" story book for reference reading: original text with simple English explanation

P.1-6

<p>《時鐘》</p> <p>時鐘上有一場賽跑。滴答、滴答、滴答。三位選手全力向前走。</p> <p>一號選手是秒針，他的速度最快，六十秒便跑了一圈。</p> <p>二號選手是分針，他不快也不慢，平平穩穩地向前走，還有一位選手呢？他慢慢地走在最後，他的名字叫時針。</p> <p>滴答、滴答，滴……答……秒針、分針和時針，忽然停止不再走。啊，原來時鐘沒電了！</p>	<p>The Clock</p> <p>There is a race in the clock. Tick, tick, tick, the three players move forward with all their strength.</p> <p>The No.1 player is the second hand, who is the fastest player and can complete a circle in 60 seconds. The No.2 player is the minute hand, who moves forward steadily, neither fast nor slow. There is another player, who moves forward at the end, it is the hour hand.</p> <p>Tick, tick, tick, the second hand, minute hand and hour hand stopped moving, because the clock ran out of battery!</p>
--	---

P.7-15

讀一讀	Please read aloud
時鐘	Clock
秒針	Second hand
分針	Minute hand
時針	Hour hand
賽跑	Race
選手	Players

速度	Speed
停止	Stop